

Wisdom International School

Under the guidance of the Ministry of Education
Directorate General of Education in Riyadh
Private Education Office
Riyadh- -Kingdom of Saudi Arabia



مدرسة دار الحكمة العالمية

تحت إشراف وزارة التعليم
الإدارة العامة للتعليم بمنطقة الرياض
مكتب التعليم الأهلي بمنطقة الرياض
الرياض- المملكة العربية السعودية

Dear Parents:

We would like to inform you that the **Second Term Exams** for the Academic Year 2024/2025 will start on **Sunday February 9, 2025** and end on Thursday **February 20, 2025**.

Exams:

- * Second term exams will be for grades **(3 to 9) only**.
- * Exams will be conducted in campus for grades (3-9).
- * Exams will be held from **7:00 A.M. until 9:00 A.M.** for students (grades 3-9).
- * Exams will be made through a schedule will be distributed on school website.

- * **Second term vacation for grades (K-2) starts on Friday February 14, 2025 and ends on Saturday March 1, 2025. Classes resume on Sunday March 2, 2025 as usual.**

- * **Second term vacation for grades (3-9) starts on Friday February 21, 2025 and ends on Saturday March 1, 2025. Classes resume on Sunday March 2, 2025 as usual.**

- * **Report cards for grades (k– 9) will be sent via e-mail you've provided us.**

Your cooperation is highly appreciated to achieve the best for our students.

Administration



السادة أولياء الامور الكرام

تحية وبعد:

نحيطكم علماً بأن امتحانات الفصل الدراسي الثاني للعام الدراسي 2025/2024 سوف تبدأ بإذن الله يوم الاحد الموافق لـ 2025/02/09 وتنتهي يوم الخميس الموافق لـ 2025/02/20 ضمناً.

الامتحانات:

*الامتحانات سوف تكون لطلاب (9-3) فقط.

* الامتحانات سوف تكون يومياً لطلاب (9-3) حضورياً.

*ستكون الامتحانات من الساعة 7:00 صباحاً حتى الساعة 09:00 صباحاً لطلاب (9-3) حضورياً.

* عطلة الفصل الدراسي الثاني لطلاب قسم الروضة ولطلاب (الأول و الثاني ابتدائي) تبدأ يوم الجمعة الموافق لـ 2025/02/14 وتنتهي يوم السبت الموافق لـ 2025/03/01. تبدأ الدروس يوم الأحد الموافق لـ 2025/03/02 كالمعتاد.

* عطلة الفصل الدراسي الثاني لطلاب (9-3) تبدأ يوم الجمعة الموافق لـ 2025/02/21 وتنتهي يوم السبت الموافق لـ 2025/03/01. تبدأ الدروس يوم الأحد الموافق لـ 2024/03/02 كالمعتاد.

* التقارير المدرسية لقسم الروضة ولطلاب (9-1) سوف يتم ارسالها عبر البريد الالكتروني الذي قمتم بتزويدنا به سابقاً.

نقدر لكم تعاونكم في تحقيق الأفضل متمنين لكم أوقات طيبة